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Magnetogram ni lektoriran! 
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IZJAVE PREDSEDNIKA VLADE RS IN PREDSEDNIKA EVROPSKEGA SVETA JANEZA JANŠE  
OB ROBU MEDPARLAMENTARNEGA SREČANJA O ZAHODNEM BALKANU 

Bruselj, 27. maj 2008 

 
 

TANJA FAJON (TV SLOVENIJA): Se vam zdi, da je Slovenija zdaj pred koncem predsedovanja 
izkoristila ves svoj potencial, izpolnila svoje strategije, kar se tiče približevanja regije Zahodnega  
Balkana Evropski uniji? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Mislim, da se je vse to zgodilo. Slovenija je naredila vse, kar je 
bilo v naši moči, s tem da mandat še ni končan in nekaj težkih izzivov je še pred nami. Vendar je že 
zdaj mogoče napovedati, da bo s podpisom sporazuma z Bosno in Hercegovino stabilizaciji in 
pridruževanju ta krog zaključen. To je v nekem kvantitativnem smislu tisto merilo, ki zagotavlja oziroma 
daje pozitiven odgovor na vprašanje, ali lahko to regijo pripeljemo en velik korak naprej, k večji 
stabilnosti. Če bo tudi po 15. juniju situacija na Kosovu ostala stabilna, tako kot je zdaj, bomo lahko s 
tem zadovoljni.  
 
Seveda pa je treba vedeti, da tudi reševanje situacij oziroma da nadaljnji koraki držav Zahodnega 
Balkana proti Evropski uniji v letošnjem letu sovpadajo z enim od temeljnih političnih procesov v 
Evropski uniji, to je z ratifikacijo Lizbonske reformne pogodbe. Kakorkoli se o tem prav veliko ne govori, 
je tudi proces nadaljnje širitve v veliki meri odvisen od tega, ali bo ta korak dokončno narejen in ali bo 
Evropa dobila tudi zunanji okvir za nadaljnje širitve, za nadaljnjo krepitev svoje vloge in za odgovore na 
prihodnje globalne izzive. 
 


